
Leidse Sportfederatie vindt wijksportpark Room burg een aanwinst 

LSF betreurt 'starre houding' 
Loman Leefmans 

Lelden De voorgestelde veran 
deringen in het Roomburger 
park moeten er komen, inclusief 
een extra veld voor hockeyclub 
Roomburg. Dat stelt de lokale 
sportfederatie LSF, die vurig 
hoopt op een beetje water bij de 
wijn. 

'De Leidse sport is bij de starre hou 
ding van omwonenden niet gebaat', 
schrijft LSF-voorzitter Paul Goul 
my. 

In de aanloop naar het raadsdebat 
over het Roomburgerpark bij de Ka 
naalweg, hebben de tegenstanders 
de messen geslepen. Zo werd deze 
krant overspoeld met ingezonden 
brieven van buurtbewoners tegen 
de plannen van de gemeente om er 
een wijksportpark van te maken, 
met meer groen, maar ook met meer 
kunstgras. 
De LSF wil een tegengeluid laten 

horen en stelt in het algemeen dat 
'juist in de afgelopen maanden dui 
delijk is geworden hoe belangrijk 
sporten is voor het welbevinden van 

mensen. Beweegmogelijkheden in 
de onmiddellijke nabijheid zijn 
daarbij onmisbaar'. Daarom is onder 
meer een extra hockeyveld voor een 
vereniging die uit zijn jasje barst, 
geen overbodige luxe. 'De wens van 
Roomburg om te kunnen uitbrei 
den is al jaren bekend en heel legi 
tiem. Leidenaars, en vooral kinde 
ren, moeten in de eigen buurt, wijk 
of stad kunnen sporten. Laagdrem 
peligheid is een heel belangrijke 
aanjager voor sport en bewegen. Bo 
vendien is Leiden gebaat bij goede, 
eigen voorzieningen'. 

Wat in de Professorenwijk tot nu 
toe niet lukt, komt elders wel van de 
grond, constateert Goulmy. 'Op an 
dere plekken in de stad zien wij 
mooie initiatieven ontstaan waarbij 
sportclubs, omwonenden en maat 
schappelijke organisaties samen 
werken. Dit soort initiatieven zijn 
nodig in Leiden, waar veel gebrui 
kers de ruimte met elkaar moeten 
delen'. 
DeLSF is het op één punt wel met 

buurtbewoners eens. 'Het participa 
tieproces is niet goed verlopen, daar 
heeft de gemeente steken laten val- 

len. Juist vanwege de stekelige voor 
geschiedenis had er meer ruimte 
moeten zijn voor de inbreng van 
omwonenden en alternatieve plan 
nen. Maar al met al ligt er nu een 
ontwerp waarin de wensen van veel 
partijen samenkomen. Het beeld 
van een 'plastic park', dat omwonen 
den voortdurend schetsen, doet 
geen recht aan hoe het wijksport 
park straks wordt'. 
Dinsdagavond buigt de raad zich 

over het uiterst controversiële on 
derwerp, dat de gemoederen al zo 
lang bezig houdt. 


